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а 16 Pro nás dědeček 
vrahem nebyl
Autobiografická kniha Stín, kterou 
scenárista Jiří Křižan napsal už v roce 
1968, vyšla až letos, osm let po jeho 
smrti. Zasloužila se o to i jeho dcera 
Rebeka Bartůňková, která se jako 
novinářka a dokumentaristka pustila 
spolu s mladší sestrou do pátraní, jak to 
skutečně bylo s jejím dědečkem, který 
měl při pokusu o útěk na Západ zastřelit 
pohraničníka. Co zjistila?

► 58 Cítil jsem se jako prokletý
Pět let se plavil na zaoceánské lodi jako nájemný 
muzikant. Dnes je Slovák Dušan Marko více než 
rok zpěvákem české kapely Support Lesbiens. Co 

všechno zažil na moři? Za co ho třikrát málem 
poslali domů? V čem mu pomohlo, že v mládí fe, 
občas dostal na zadek? A jak dnes bere lásku?

EQ Budoucnost bude divoká
Tsunami, které v posledních měsících devastovalo různé kouty pobřeží 
Indonésie? Vědci varují, že kvůli globální změně klimatu a oteplování planety 
bude přírodních katastrof přibývat. A ještě mnohem ničivějších než nyní. A že 
ohrožena je i Evropa.
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▼ 64 Milý deníčku, 
proč mě tanec nemá rád?
Herečka Veronika Arichteva září jako „hvězda“ v seriálu 
První republika České televize, která ji nyní angažovala 
do taneční show StarDance... když hvězdy tančí. Jak 
prožívá přímé přenosy? A jak to má s tanečním uměním?

a 26 Tajemství krve
Chvíle, kdy krev zachraňovala život, zažil plukovník MUDr. 
Miloš Bohoněk, primář hematologie a krevní transfuze 
v Ústřední vojenské nemocnici v Praze, nesčetněkrát. Proč už 
u většiny dnešních operací nejsou služby krevní transfuze nutné? 
Proč má drtivá většina jihoamerických a mexických indiánů 
krevní skupinu 0? A jakou má krev od dárců životnost?


